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 Protokół nr 6/2022 

z XLIII Sesji Rady Gminy 

z dnia 20 lipca 2022 roku 

 

Skład Rady: 15, wszyscy obecni (według załączonej listy obecności) 

Spoza Rady uczestniczyli: 

1. Władysław Piątkowski – Wójt Gminy  

2. Hanna Grotek – Skarbnik Gminy  

3. Renata Ostatek – Sekretarz Gminy  

4. Izabela Majchrowska – dyrektor Gminnej Biblioteki  

5. Adam Balcerowicz – kierownik SPZOZ „Belmed” 

6. Marcin Pawlak – Dyrektor ZGK 

7. Hubert Bator – prezes zarządu BS w Belsku Dużym 

A także sołtysi oraz mieszkańcy.  

Pkt 1.  

Pan Bogusław Sikorski powitał przybyłych radnych i gości, rozpoczął obrady XLIII Sesji Rady Gminy 

Belsk Duży, odczytał proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Wystąpienie Radnych Powiatu Grójeckiego  

4. Debata nad Raportem o stanie Gminy 

5. Podjęcie uchwały o udzieleniu wotum zaufania dla Wójta Gminy Belsk Duży 

6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie: 

a) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2021 r.; 

b) informacji o stanie mienia komunalnego; 

c) sprawozdań finansowych Gminnej Biblioteki Publicznej i SPZOZ BELMED za 2021r.; 

d) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu; 

e) stanowiska Komisji Rewizyjnej; 

f) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o stanowisku Komisji Rewizyjnej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdań z finansowych Gminy wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy za rok 2021; 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej za 2021 rok; 

c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego SPZOZ BELMED za 2021 r.; 

d) udzielenie absolutorium Wójtowi z wykonania budżetu za 2021 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/163/2020 Rady Gminy Belsk Duży z dnia 

25 września 2020 r w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu usług turystyki i rekreacji w sołectwie Mała Wieś 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Belsk Duży na lata 2021-2025 

12. Zapytania i wolne wnioski 

13. Zamknięcie obrad. 
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Pkt 2.  

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad, w związku z tym Rada Gminy obradowała wg przedstawionego 

porządku.  

Pkt 3.  

Pan Adam Balcerowicz  

Udzielił informacji na temat dróg powiatowych na terenie gminy Belska, tj. droga Rosochów-Rożce 

będzie realizowana na odcinku poniżej 1km, ponieważ wówczas nie jest konieczny raport 

oddziaływania na środowisko. Trwają prace w celu udrożnienia rowów w miejscowości Rożce. Powiat 

otrzymał dofinansowanie na programu dla PGR-ów na drogę Stara Wieś – Błędów. Udzielił informacji 

na temat szpitala: trwa termomodernizacja budynku, wkrótce rozpocznie się remont oddziału 

wewnętrznego. Dodał, że w szkołach średnich trwają bieżące remonty i modernizacje.  

Pan Bogdan Zakrzewski  

Zwrócił się z pytaniem, kiedy powiat wykona drogę Skurów-Wilczogóra w miejscowości Oczesały. 

Poinformował o wyrwie w drodze powiatowej w miejscowości Skurów w pobliżu wiaduktu nad drogą 

S7.  

Pan Adam Balcerowicz  

Udzielił odpowiedzi, że w związku z brakiem zgody na bezpłatne oddanie gruntu pod drogę, powiat na 

chwilę obecną nie przewiduje wykupu gruntów.  

Pani Bożenna Korzenko 

Zwróciła się z prośbą o wycinkę krzaków na drodze powiatowej Dobryszew –Trzylatków.  

Pkt 4.  

Radni oraz mieszkańcy nie zgłosili chęci udziału w debacie.  

Pkt 5 

Rada Gminy Belsk Duży udzieliła Wójtowi Gminy Belsk Duży wotum zaufania w głosowaniu 

imiennym jednogłośnie: 14 głosami „za”, 1 nieobecnych– Uchwała Nr XLIII/371/2022 

Pan Władysław Piątkowski  

Podziękował za udzielenie wotum zaufania. Dodał, że ustawodawca wprowadzając raport o stanie 

gminy, przewidział że mieszkańcy będą uczestniczyć w tej dyskusji. Podkreśli że jest to okazja do 

przedyskutowania z mieszkańcami pewnych kwestii i problemów. Dodał, że zagrożeniem dla budżetu 

gminy, podobnie jak i gospodarstw domowych jest rosnąca cena prądu i gazu. Dodał, że ¾ kosztów za 

energię generuje Zakład Gospodarki Komunalnej.  

Pkt 6 

a) Pani Hanna Grotek przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2021 rok.  

b) Pani Hanna Grotek przedstawiła informacje o stanie mienia komunalnego.  
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c) Pani Izabela Majchrowska przedstawiła sprawozdanie finansowe Gminnej Biblioteki 

Publicznej.  

Pan Adam Balcerowicz przedstawił sprawozdanie finansowe  SPZOZ BELMED  

d) Pan Zbigniew Byrski odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 3.e./213/2022 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 27 

kwietnia 2022 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Belsk Duży 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok 

e) Pan Paweł Augusiewicz odczytał stanowisko Komisji Rewizyjnej.  

f) Pani Ewa Maciak odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 3.f.1/362/2022 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  z dnia 1 lipca 

2022  r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Belsk Duży w 

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Belsk Duży za 2021 rok; 

Pkt 7.  

a) Pan Bogusław Sikorski  odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę 15 głosami „za” w głosowaniu jawnym – Uchwała 

Nr XLIII/372/2022  

b) Pan Zbigniew Byrski odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę 15 głosami „za” w głosowaniu jawnym – Uchwała 

Nr XLIII/373/2022  

c) Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę 15 głosami „za” w głosowaniu jawnym – Uchwała 

Nr XLIII/374/2022  

d) Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę 15 głosami „za” w głosowaniu jawnym – Uchwała 

Nr XLIII/375/2022  

Pan Władysław Piątkowski  

Podziękował, za udzielone absolutorium. Przypomniał, że to już 10 absolutorium w tej gminie. Dodał, 

że należy się cieszyć z wotum zaufania i absolutorium.  

Pkt 8.   

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIII/376/2022  

Pkt 9.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIII/377/2022  

Pkt 10. 

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIII/378/2022 
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Pkt 11.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr XLIII/379/2022  

Pkt 12.  

Pan Władysław Piątkowski  

Udzielił informacji na temat trwających prac związanych z oświetleniem. Powiedział, że prace będą 

wykonane w 9 sołectwach. Dodał, że zostały przeznaczone środki na ewentualne dowieszenie lamp, aby 

zapewnić ciągłość. Poinformował, że kończy się okres finansowania programów z Lokalnej Grupy 

Działania. Będą wykonane prace nad Izbą Pamięci przy OSP w Lewiczynie. Dodał, że odbędzie się 

spotkanie LGD w sprawie zebrania pomysłów na kolejna perspektywę finansową.  

Poinformował, że gmina będzie podpisywała umowę o współpracy z gminnymi jednostkami OSP. 

Wpłynie to na sposób finansowania.  

W szkołach trwają remonty, które przeprowadzają dyrektorzy w ramach własnych środków. 

Podziękował radzie za przeznaczenie pieniędzy na monitoring w szkole w Belsku. Dodał, że szkoły w 

gminie biorą udział w programie ERASMUS+, dzięki temu dzieci będą mogły wyjechać do Chorwacji 

i Portugalii. Zwrócił uwagę, na Raport o stanie gminy oraz uwagi Komisji Rewizyjnej w sprawie 

wykonania budżetu i informacje dotyczące oświaty w gminie. Szczególnie w kwestii kosztów w 

poszczególnych szkołach na jednego ucznia. Zaznaczył, że chodzi o świadomość ciężaru utrzymania 

szkół na tak wysokim poziomie. Powiedział, że kolejne placówki wymagają termomodernizacji, 

ponieważ koszty ogrzewania rosną. Dodał, że również budynek ośrodka zdrowia wymaga 

termomodernizacji.  

Poinformował, że w gminie za 1 półrocze przybyło ¼ śmieci. Ktoś będzie musiał ponieść koszt wywozu, 

albo gminy w związku albo poszczególni mieszkańcy, którzy zdecydowali się pomóc obywatelom 

Ukrainy. Dodał, że już w ubiegłym roku proponował wzrost ceny śmieci o 2 złote.  

Poinformował, że obecnie gmina prowadzi dwie inwestycje: tj. modernizacja stacji uzdatniania wody w 

Łęczeszycach oraz budowa kanalizacji w kierunku Rębowoli. Dodał, że przez wzrost kosztów 

wykonania inwestycji, wykonanie inwestycji wyłącznie z własnych środków jest bezsensu. Powiedział, 

że możliwości odbioru ścieków powoli się kończą. Konieczne jest przygotowanie dokumentacji na 

rozbudowę oczyszczalni ścieków.  

Poinformował o przyznanych środkach na rewitalizacje parku w Oczesałach. Oraz na modernizację 

drogi na osiedlu Sady w Belsku Dużym. Dodał, że przyznane są również środki na budowę domu 

komunalnego. Dzięki temu udałoby się zamknąć temat budownictwa i wykonać drogę dojazdową do 

tych budynków.  

Poinformował, że na obecne inwestycje na drogach powiatowych gmina przeznaczyła już ponad milion 

złotych. Dodał, że powiat otrzymał dofinansowanie na modernizację drogi Stara Wieś – Goliany, na co 

też będą potrzebne pieniądze. Powiedział, że przy takiej sytuacji będzie wnioskował o kredyt.  

Pani Mirosława Cieślak  

Zwróciła się z pytaniem czy już jest podjęta decyzja w sprawie podwyżki ceny za śmieci? 

Pan Władysław Piątkowski  
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Poinformował, że Związek Międzygminny „Natura” zwrócił się do gmin o dane z USC – ile osób się 

urodziło i ile zmarło oraz ilu mieszkańców udzieliło pomocy obywatelom Ukrainy. Dodał, że jest to 

proces. Dane będą weryfikowane i mieszkańcy zostaną zobligowani do zmiany deklaracji.  

Pkt 13.  

Pan Bogusław Sikorski stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim za przybycie i 

zakończył obrady XLIII Sesji Rady Gminy.  

Sesja trwała od godziny 10.17 do godziny 13.40 z przerwą w godzinach 12.00-12.20  

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała: 

Przewodniczący Rady Gminy 

Bogusław Sikorski 

 


